

# Conduct, Compliance and Legal Advisory Section (CCLS) Education Sub-Committee 2023 Annual Conference

## Speaker Biography

1:00 pm Keynote Address



### Chris Lynam

**Director General, National Cybercrime Coordination Centre (NC3) and Canadian Anti-Fraud Centre (CAFC)/ Royal Canadian Mounted Police ...**

Chris Lynam is currently the Director General of the National Cybercrime Coordination Centre (NC3) and Canadian Anti-Fraud Centre within the RCMP. He led extensive work and consultations with other government departments, law enforcement partners across Canada and the private sector to conceptualize and design a national cybercrime coordination mechanism for Canada. He previously worked for Public Safety Canada and within the Security and Intelligence Secretariat of the Privy Council Office where he was part of the team that supported the National Security Advisor to the Prime Minister. Outside the RCMP, he is a member of the Army Reserve and previously served as the Lieutenant-Colonel Commanding of the Governor General's Foot Guards, an Infantry Regiment based in Ottawa.

Chris Lynam est actuellement le directeur général du Groupe national de coordination contre la cybercriminalité au sein de la GRC. Il a dirigé des travaux et des consultations d'envergure avec d'autres ministères, des partenaires d'application de la loi à l'échelle du pays ainsi que le secteur privé afin de conceptualiser et de concevoir un mécanisme national de coordination en matière de lutte contre la cybercriminalité pour le Canada. Il a déjà travaillé à Sécurité publique Canada et au sein du Secrétariat de la sécurité et du renseignement du Bureau du Conseil privé, où il faisait partie de l'équipe qui soutenait le conseiller à la sécurité nationale auprès du Premier ministre. Outre ses responsabilités à la GRC, il est membre de la Réserve de l'Armée canadienne et a déjà été lieutenant-colonel commandant des Governor General's Foot Guards, un régiment d'infanterie basé à Ottawa.